
Notulen extra bestuursvergadering

Datum: 12 februari 2024

Tijdstip: 15:00 uur

Locatie: bij Wim Heine

Aanwezig: Wim Heine, Rico Jonk,  Roswitha Smit, 
Victor Mosch, Bart Valom (verslag) 

Agenda: 1. Situatie herstel installatie Stoop-Taam
2. W.V.T.T.K.

Ad 1
De vergadering is bijeen geroepen om te spreken (en knopen door te hakken) m.b.t. de 
situatie die is ontstaan bij het herstel van de installatie Stoop-Taam. Aanleiding is een 
overleg dat Rico, Victor en Nico hebben gehad met Bas en Steef van Steba, Jeroen Leek 
van Able en twee medewerkers van Klaver Giant (elektrotechnisch installatiebedrijf op 
uitnodiging van Steba).  Herstel van de aansluiting van de zonnepanelen op de 
groepenkast en van de groepenkast op de 10 kV transformator zou €38.000 gaan kosten.

Steba gaf daarbij aan dat de installatie eigenlijk hun competentie te boven gaat en willen 
die aanbesteden bij Klaver Giant. Aangegeven werd dat de huidige installatie niet (meer) 
aan de huidige regelgeving voldoet. Trekontlasting was onvoldoende, buigstralen te kort, 
verdeelstrips ondergedimensioneerd en werkschakelaars onbreken. Om deze 
werkzaamheden uit te kunnen voeren moet Liander de stroomtoevoer onderbreken.
Het is op dit moment niet duidelijk of deze tekortkomingen verwijtbaar zijn of dat deze 
ontstaan door nieuwe wet- en regelgeving, al dan niet specifiek voor de toepassing bij 
zonnepanelen.
De vergadering neemt unaniem 2 besluiten:
besluit 1:  de coöperatie geeft opdracht de geoffreerde werkzaamheden uit de voeren 
voor €38.0000
besluit 2:  we gaan in overleg met Warmtezon en Steba een uitsplitsing maken wat wel of
niet verwijtbaar is. Ofwel: wat bij oplevering niet aan de toen geldende regels voldeed.

Ad 2
In de vorige vergadering kwam even de mogelijkheid ter sprake van een nieuw zon op 
dak project bij de ‘Oude Veestal’ (St. Midwinterfeest en St. Oekraine). Naar aanleiding 
daarvan vraagt Bart of daar meer informatie over aanwezig is, omdat het wellicht handig 
is niet één maar twee kleine projecten te starten in verband met het minimum bedrag dat
het Realisatiefonds aanhoudt. Wim zegt toe een paar sheets daarover te zullen delen.

Actiepuntenlijst:

Van: Wie: Wat: Voortgang 

12-2-2024a Roswitha Warmtezon verzoeken overzicht te maken wat bij 
oplevering niet aan geldende regels voldeed.

12-2-2024b Rico Warmtezon opdracht geven herstelwerk uit te 
voeren

12-2-2024c Wim Info over Oude Veestal delen

Volgende vergadering: vr 23-2-2024 13:30 bij Wim. Focus op ALV. Bart zal afwezig zijn.


